



**SENARAI SEMAKAN PENGEMUKAAN PELAN SISTEM PEMASANGAN PAIP
DALAMAN BANGUNAN DI NEGERI SEMBILAN**

SAINS/PER/BRG/006

No. semakan : 3

Bil	Dokumen yang diperlukan	Bil. Dokuman	catatan PSP	catatan SAINS
Perunding/Arkitek dikehendaki mengemukakan perkara berikut :-				
1	Salinan surat pendaftaran Perunding dengan SPAN	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2	Salinan Pelan Sistem Retikulasi Air Luaran yang telah diluluskan SAINS (untuk pembangunan skim sahaja)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
3	1 Set pelan cadangan bangunan dalam saiz lukisan A1 menunjukkan dengan lengkap dan jelas lokasi:- i. Lokasi dan tapak ii. Pelan lantai bangunan menunjukkan lokasi Meter air, jenis dan saiz paip iii. Pelan skematik paip dalaman yang disahkan oleh Jurutera Perunding M&E/Arkitek yang berdaftar. (sistem paip diwarnakan) - Paip masuk ke tangki (warna biru) - Paip agihan (warna kuning) iv. Lukisan detil tangki simpanan bangunan dan tangki sedutan dalaman (jika berkaitan) v. Pelan keratan rentas dan pelan bumbung menunjukkan lokasi Tangki air, aras bangunan, aras TWL & BWL tangki	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
4	Satu keping CD (soft copy) dalam format auto cad mengandungi pelan sistem paip dalaman di atas	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
5	Laporan jenis bangunan dengan menyatakan penggunaan keperluan air sehari mengikut jadual keperluan air SAINS	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
6	'Surat Perakuan Pernyataan Penolakan Tuntutan' oleh Jurutera Perunding/ Arkitek (mengikut format SAINS)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

Nota :

- Pelan yang dikemukakan hendaklah dalam bentuk A1 tanpa tampalan dan dilipat saiz A4.
- Pelan sistem paip dalaman bangunan akan diterima sebagai rekod sahaja dan tiada semakan pematuhan dan ulasan bersyarat dikeluarkan oleh pihak SAINS.
- Pelan sistem paip retikulasi luaran hendaklah diluluskan terdahulu sebelum permohonan pelan paip dalaman dikemukakan
- Perunding perlu tandakan (✓) di kotak CATATAN PSP bagi dokumen yang dikemukakan dan ('TB') jika tidak berkaitan

Disemak oleh SAINS:

T/tangan & cop